
 

 

ACTA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE 
EL DIA 1 DE setembre DE 2010  

 
Lloc: Saló de plens de l'AJUNTAMENT 
Data: 1 de setembre del 2010  
Hora: 20:00 hores 
CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINARI 
  
Assistents: 
 
ALCALDE-PRESIDENT 
EL SENYOR FRANCISCO TARAZONA ZARAGOZÁ 
 
REGIDORS ASSISTENTS: 
 
El senyor SALVADOR SILVESTRE LARREA 
El senyor JAVIER MORENO COLL  
la senyora MARÍA  JOSE RUIZ ESTEBAN 
la senyora MARÍA DOLORES RODRÍGUEZ ROMERO. 
El senyor JOSE VICENTE TARAZONA CAMPOS 
Senyora BEÁTRIZ CÓRCOLES NAVARRO 
El senyor JOSE LUIS FOLGADO CORREA 
la senyora RAQUEL ARGANDOÑA LOPEZ 
El senyor ROBERTO PASCUAL RAGA GADEA 
El senyor JOSE LUIS LÓPEZ GALDON 
la senyora MARÍA ANGELES ROSA ROMERO 
la senyora SILVIA GUERRER CANOVAS 
El senyor JOSE ANGEL HERNÁNDEZ CARRIZOSA. 
la senyora ANA LUJAN  
la senyora CARMEN FOLGADO TERESÍ 
 
Regidors/s'absents: 
la senyora MARÍA CRISTINA VÁZQUEZ TARAZONA 
 
Interventora: 
la senyora Esther Guardiola Piquer  
 
Secretària 
Senyora Nieves Barrachina Lemos. 
 
 

En la vila de Riba-roja de Túria, província de València, en el Saló de Plens de 
l'Ajuntament, el dia 1 de setembre del 2010, sent les  20:00 hores, es van reunir en primera 
convocatòria els senyors regidors indicats, havent-hi excusat la seua assistència els igualment 
marginats, Tot això davall la Presidència del Sr. Alcalde el senyor Francisco Tarazona Zaragozá, 
assistit de la Secretària senyora Nieves Barrachina Lemos. 
 
 Declarat obert l'acte per la presidència, es passa a l'estudi i acord dels assumptes 
consignats en l'Orde del Dia. 
 



 

 

 
1r APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR 
 
Acta de data 7-7-2010 
 
2n DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA 
 
Pel Sr. Alcalde es va adonar de les resolucions núm. 1590a la núm. 2210 de 2010. 
 
El ple es va donar per assabentat. 
 
 

PRIMER.- ACORD RELATIU A LA MODIFICACIÓ PLANTILLA I RPT 2010.- 
 

Vista la proposta de la Regidoria de Personal, la qual es transcriu íntegrament: 

 

Vist l'informe jurídic emés pel Vicesecretari de la Corporació en data 4 d'agost del 2010. 

 

Considerant el que disposa l'article 126 del Reial Decret Legislatiu 781/1986, de 18 
d'abril, pel qual s'aprova el Text Refós de les Disposicions Legals vigents en matèria de Règim 
Local, en relació a la plantilla de personal i la RPT. 

 

El Ple per majoria absoluta del nombre legal de membres i amb el vot favorable dels Srs/es, 
Silvestre, Moreno,  Ruiz, Rodríguez, Tarazona, CÓRCOLES, Folgado,  Argandoña del PP  i Sr. 
Alcalde  i amb l'abstenció dels Srs/es, Raga,  López, Rosa, Hernández, Guerrer i Luján PSOE  i 
amb el vot en contra de  la Sra Folgado d'EUPV-BLOC VERD ACORD  va adoptar l'acord 
següent: 

 
 

PRIMER.- Modificar la Plantilla i RPT per a l'exercici 2010, amortitzat les següents 
places i llocs de treball: 

 

− 1 plaça d'Agent de Policies Local. 
− 1 plaça de Subaltern. 
− 1 plaça d'Operari de Servicis Múltiples. 
 

SEGON.- Exposar al públic la dita modificació, previ anunci en el BOP., per 15 dies, 
durant els quals els interessats podran examinar l'expedient i presentar reclamacions. La dita 
modificació es considerarà definitivament aprovada si durant l'esmentat termini no es 
presenten reclamacions, en cas contrari, el Ple disposarà d'un mes per a resoldre-la. 

 
 

PRIMER.- ACORD RELATIU A L'APROVACIÓ INICIAL DE L'ORDENANÇA 
MUNICIPAL DE NETEJA VIÀRIA DE RIBA-ROJA DEL TÚRIA.- 

 



 

 

Vista la providència de la Regidor de Servicis Públics de data 18 d'agost del 2010 per la 
qual s'inicia expedient d'aprovació de l'ordenança municipal de neteja viària. 

 

Vist que l'article 30 del Decret de 17 de juny de 1955, pel qual s'aprova el Reglament de 
Servicis de les Corporacions Locals, establix que les Corporacions Locals tindran plena potestat 
per a la constitució, organització, modificació i supressió dels servicis de la seua competència. 

 

Vist que sobre esta matèria l'Ajuntament té competències d'acord amb els articles 
25.2.a) de la LRBRL i 33.3.1) de la Llei 8/2010, de 23 de juny, de Règim Local de la Comunitat 
Valenciana (LRLV), sempre dins del marc establit per la legislació sectorial que siga d'aplicació. 

 

Considerant l'art. 4.1.a) LRBRL que atribuïx als Ajuntaments la potestat reglamentària. 

 

Resultant que l'òrgan municipal competent per a la seua aprovació, segons el que 
establix l'Art. 22.2.d) LRBRL és el Ple. 

 

Vist l'informe tècnic i el jurídic, ambdós de data 20 d'agost del 2010. 

 

El Ple per majoria absoluta del nombre legal de membres i amb el vot favorable dels Srs/es, 
Silvestre, Moreno,  Ruiz, Rodríguez, Tarazona, CÓRCOLES, Folgado,  Argandoña del PP  i Sr. 
Alcalde  i amb el vot en contra  dels Srs/es, Raga,  López, Rosa, Hernández, Guerrer i Luján 
PSOE  i  la Sra Folgado d'EUPV-BLOC VERD ACORD  va adoptar l'acord següent: 

 

PRIMER.- Aprovar inicialment l'Ordenança Municipal de Neteja viària de Riba-roja de 
Túria, el text de la qual obra en l'expedient. 

 

SEGON.- Sotmetre l'expedient a informació pública i audiència als interessats pel 
termini de 30 dies per a la presentació de reclamacions i suggeriment, publicant este acord per 
mitjà d'inserció d'Anunci en el Butlletí Oficial de la Província i fixació d'Edicte en el Tauler 
d'Edictes de l'Ajuntament. 

 

TERCER.- En el cas que no es presentaran reclamacions l'Ordenança es considerarà 
aprovada definitivament de forma automàtica, havent de publicar-se el Text integre de la 
mateixa en el Butlletí Oficial de la Província. En cas contrari, haurà d'adoptar-se nou acord 
plenari resolent les reclamacions presentades. 

 

QUART.- Dese trasllat als Departaments d'Urbanisme i Policia Local. 

 
 
 
 



 

 

SEGON.- ACORD RELATIU A LA RESOLUCIÓ DE MUTU ACORD DEL 
CONTRACTE DE SERVICIS D'ARREPLEGA DE RESIDUS SÒLIDS URBANS.- 

 
 

 ASSUMPTE: Resolució del contracte de gestió del servici públic d'arreplega de residus 
sòlids urbans de l'Ajuntament de Riba-roja del Túria de mutu acord amb l'empresa. 
 
 Vist que la mercantil URBASER S.A. és adjudicatària del servici municipal d'arreplega 
de Residus Sòlids Urbans de Riba-roja de Túria en virtut del contracte adjudicat pel Ple el 31 de 
juliol del 2003 i subscrit el 7 d'agost del 2003. La duració d'este contracte es va fixar fins al 31 
d'agost del 2011,  pel que el mateix es troba vigent. 

Vist que en data 2 d'agost del 2010 es presenta, per registre d'entrada de l'Ajuntament, 
escrit d'URBASER pel que manifesta a esta Corporació la seua intenció de resoldre el contracte 
adjuntant una proposta de conveni de resolució de mutu acord en què s'arrepleguen els efectes i 
el procediment per a la liquidació del contracte. Així mateix, en data 26 d'agost la mercantil ha 
emés escrit modificant alguns aspectes del conveni proposat quant a factures pendents de 
pagament i altres aspectes econòmics. 

Resultant que en data 23 d'agost del 2010 s'ha emés un informe pel Tècnic de Medi 
Ambient, amb motiu de la proposta d'URBASER, en el que es posa de manifest la conveniència 
d'avançar la conclusió del contracte a causa dels problemes que el seu manteniment comença a 
suposar per a l'Ajuntament pels motius que apareixen desglossats i explicats en l'informe. 

Resultant que en data 26 d'agost del 2010 s'ha emés un informe per l'Àrea Econòmica 
en relació amb les conseqüències econòmiques derivades de la liquidació del contracte i que es 
reflectixen en la proposta de conveni a firmar entre l'Ajuntament i URBASER. En tal informe 
s'aborda el convingut del conveni que serà sotmés al Ple per a la seua aprovació i proposat a la 
mercantil. 

Resultant que en data 26 d'agost s'ha emés un informe jurídic pel Vicesecretari 
arreplegant la normativa que resulta d'aplicació. 

Considerant el que disposa l'article 111 del Reial Decret Legislatiu 2/2000, de 16 de 
juny, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei de Contractes de les Administracions Públiques 
així com els articles 109 i següents del Decret 1098/2001, de 12 d'octubre, que aprova el 
Reglament General de la Llei de Contractes. 

Considerant que, conforme a l'article 112 del Text Refós de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques, la resolució del present contracte és competència del Ple de la 
Corporació. 

El Ple per majoria absoluta del nombre legal de membres i amb el vot favorable dels Srs/es, 
Silvestre, Moreno,  Ruiz, Rodríguez, Tarazona, CÓRCOLES, Folgado,  Argandoña del PP  i Sr. 
Alcalde  i amb l'abstenció dels  Srs/es, Raga,  López, Rosa, Hernández, Guerrer i Luján PSOE  i  
la Sra Folgado d'EUPV-BLOC VERD ACORD  va adoptar l'acord següent: 

 
PRIMER.- Acceptar la proposta de resolució, de mutu acord, del contracte de gestió del 

servici públic municipal d'arreplega de Residus Sòlids Urbans de Riba-roja del Túria presentat 
per la mercantil adjudicatària URBASER S.A., per mitjà d'escrit de data 2 d'agost del 2010. 

SEGON.- Establir com a data de resolució del contracte, d'acord amb l'escrit presentat 
per la mercantil, el 31 de desembre del 2010. Fins tal moment el servici seguirà prestant-se per 
URBASER S.A. 



 

 

TERCER.- Aprovar el Conveni de Resolució que figura en l'expedient, en el que 
s'arrepleguen les obligacions de les parts i els efectes econòmics i jurídics de la resolució del 
contracte i que haurà de ser firmat per les parts. 

QUART.- Facultar al Sr. Alcalde, o a qui legalment el substituïsca, per a executar els 
presents acords, realitzar les gestions necessàries per a portar-los a terme, resoldre les 
incidències que puguen sorgir en la seua execució i subscriure quants documents públics i 
privats siguen necessaris per a complir l'ací acordat. 

 
 
SEXT.- MOCIÓ DE FELICITACIÓ DE L'AJUNTAMENT DE RIBA-ROJA DEL TÚRIA 
A SHEILA SEGURA GRAU PEL SEU ÈXIT ESPORTIU ACONSEGUIT AMB LA 
SELECCIÓ ESPANYOLA DE HANDBOL. 
 

Com ve sent habitual per part de la Corporació Municipal, creem molt just que es 
reconega a esportistes i equips, que en diferents esports aconseguixen èxits importants dins de 
la seua trajectòria esportiva. Indubtablement estos èxits repercutixen en el nostre municipi, 
deixant i portant el nom de Riba-roja del Túria molt alt i lluny. 
 

En esta ocasió, es tracta de SHEILA SEGURA GRAU veïna de Riba-roja del Túria que 
amb tan sols 17 anys està desenvolupant una important carrera esportiva dins del Handbol 
Femení. 
 

Enguany ha sigut seleccionada per la Reial Federació Espanyola de Handbol per a 
disputar dos campionats de gran rellevància. Al juliol va ser seleccionada per a disputar el 
Campionat Europeu i en la primera quinzena d'agost ha sigut seleccionada novament per a 
disputar el Campionat del Món de la Republica Dominicana en la categoria juvenil. Destacar a 
més que en el Campionat del Món en què la selecció espanyola va acabar en quint lloc, SHEILA 
Segura va ser anomenada la millor extrem esquerrana del torneig. 
 
Per tots estos èxits anteriorment citats, així com per la seua prometedora carrera esportiva i la 
seua consegüent repercussió que té sobre el nostre municipi El Ple per unanimitat de tots els 
membres assistents que conformen la majoria absoluta del núm. legal de membres, adopte 
l'acord següent: 
 

 
 Felicitar a SHEILA SEGURA GRAU per tots els seus èxits i per la seua gran projecció i 
disciplina en la seua carrera esportiva, al mateix temps que desitjar-li una llarga i brillant 
carrera en el handbol femení en un futur. 
 

Traslladar-li felicitació a SHEILA SEGURA GRAU i que la faça extensiva als seus 
familiars. 

 
 
SÈPTIM. MOCIÓ AL PLE PER A UNA ACTUACIÓ URGENT DE NETEJA I 
ACONDICIONAMENT DE LA ZONA DEL NUCLI URBÀ CONEGUDA 
POPULARMENT COM A BARRI FALLA l'AMISTAT. 
 
Exposició de motius: 
 



 

 

Davant de les queixes de veïns d'una banda, la pròpia comprovació dia en data la situació de 
degradació d'esta part del nucli urbà, abandó, falta de neteja, amb solars sense tancar, zones en 
què falta d'actuacions ha fet créixer la vegetació donant pas a verdaders nius de panderoles en 
algunes zones, i sobretot de rates. 
 
El grup municipal socialista ha comprovat in situ la lamentable situació de la zona que criden 
popularment com a Barri FALLA l'Amistat, i que podem delimitar-ho des del Carrer Conca 
(zona sud de la població, entrada des de la Carretera Loriguilla), fins al Carrer Senyera (antiga 
via del tren) i Carrer Barraques. 
 
 Com a exemples de situació d'abandó i falta de neteja: 

− La pròpia entrada per la Ctra. Loriguilla en El Carrer compte. 
− El Carrer Federico García Lorca en la zona més al sud. 
− La part nova del Carrer ReI a Jaume també presenta situació d'abandó i el corredor 

que va des de la mateixa fins a l'Av. Azorin per la part del nou parc. 
− El carrer 1r de maig en la zona que enllaça amb El Carrer ReI a Jaume. 
− El Carrer Ceràmic Riba-roja a l'altura del núm. 14 i el seu enllaç a l'Av. Azorin. 
− El Barranco Dels Moros en la zona compresa entre Els Carrers Jorge Martínez 

Aspiar i Carrer Velázquez. A si com la zona junt amb el Col·legi Asunción de la Mare 
de Déu i el parc adjunt. 

− I com no, un carrer amb un nom tan emblemàtic com és El Carrer Senyera, total 
abandó, amb voreres intransitables, patis abandonats sense neteja, també a 
destacar la zona de trànsit cap a Camí de València i la zona posterior del dit carrer 
afrontant amb Ciutat Jardí (menció a part). En la que ens consta de situacions 
indignants amb rates per dins de vivendes, amb xiquets en les mateixes. 

− Menció a part de la zona Ciutat Jardí, que presenta un lamentable estat, amb 
autèntics abocadors en els seus contornada, i també en l'antiga fabrica de biguetes. 

− Estos són exemples de la degradació d'esta zona de la població, no hi ha més que 
visitar la zona i adonar-se de la situació tan lamentable del barri, sens dubte el més 
abandonat per l'actual equip de Govern. 

 
Que el Grup Socialista porta temps sol·licitant en els plens, actuacions de neteja i manteniment, 
i inclús que es realitzen diagnostique sobre la situació i que es porten plans d'actuació en els 
distints barris de la població. 
 
Pels motius esmentats i a causa de la necessitat imperiosa de manteniment i neteja de la zona 
“Barri FALLA l'Amistat”, el Grup Municipal Socialista insta a l'adopció de l'acord següent: 
 

Primer: Que es realitze una diagnosi de la situació dels barris de la població pels tècnics 
municipals i s'emeta un informe. Que el resultat de la diagnosi a través de tal informe es 
trasllade als diferents grups polítics representatius en l'Ajuntament. Que en col·laboració de 
tota la Corporació Municipal i dels tècnics, es prenguen les decisions per a realitzar les 
actuacions oportunes en cada barri de la localitat. 
 

Segon: I en concret sobre el barri de la FALLA l'Amistat, es realitze una actuació 
URGENT per part de l'Ajuntament per a neteja de les zones públiques i de les zones privades 
donada la imperiosa necessitat de neteja per falta d'higiene. Que la dita actuació es realitze dins 
dels pròxims 15 dies a partir de l'adopció de l'acord. 
 



 

 

Tercer: Per a evitar noves situacions d'esta índole, exigir als propietaris dels solars i 
zones adjacents al cast urbà el seu manteniment i tanca dels mateixos. 
 

QUART: I conforme al punt primer, després dels estudis i diagnòstics pertinents, i en 
un termini prudencial, es realitzen les actuacions necessàries per a revitalitzar el barri i 
l'eliminació d'aquelles zones amb edificis abandonats (Exemple antiga Fabrica de biguetes) i 
que actuen com a verdaders focus de la degradació d'una zona i o barri de la població. 
 
Sotmés a votació de la moció no prospere per majoria absoluta del nombre legal de membres de 
la Corporació i amb el vot en contra dels Srs/es, Silvestre, Moreno,  Ruiz, Rodríguez, Tarazona, 
CÓRCOLES, Folgado,  Argandoña del PP  i Sr. Alcalde i amb el vot el vot a favor  dels Srs/es, 
Raga,  López, Rosa, Hernández, Guerrer i Luján PSOE  i  la Sra Folgado d'EUPV-BLOC VERD 
ACORD.  
 
 
Octau. MOCIÓ AL PLE SOBRE REDUCCIÓ DE SUBVENCIÓ ALS CONSERVATORIS 
DE MUSICA I SOCIETATS MUSICALS. 
 
Exposició de motius: 
En estos dies ens hem assabentat pels mitjans de comunicació valencians que la Generalitat 
Valenciana reduirà en un 54% la subvencions als conservatoris de música, a més d'una reducció 
important per a les societats musicals. 
Els socialistes hem vingut denunciant que les subvencions que es concedien en esta matèria per 
part de la Generalitat valenciana ja eren deficitàries, si realitzem la comparativa amb altres 
comunitats autònomes d'Espanya. 
Ara més si és possible, la reducció de les dites subvencions deixa en evidència la desastrosa 
política del govern de la Generalitat valenciana. 
Pràcticament este retall de subvencions, segons ve indicat els propis mitjans de comunicació, 
deixa en una situació d'extinció a molts dels conservatoris de música i societats musicals. 
A Riba-roja disfrutem d'un Conservatori Professional de Música i Dansa des de la dècada dels 
90, que va ser el primer en la nostra comarca i un dels primers en la província de València. 
Estes notícies publicades han creat la suficient alarma en el col·lectiu, tant de professorat com 
d'alumnes del conservatori, així com als veïns de la nostra localitat. 
La reducció del 54% de les subvencions aprofundirà més en el greu dèficit que patix el 
Conservatori Professional de Música i Dansa i que segons els nostres càlculs significarà  un 
dèficit important. 
 
Davant de tots estos fets el Grup Municipal Socialista sol·licita al Ple l'adopció de l'acord 
següent: 
 

1.  Que s'emeta un informe per part de la regidoria corresponent i els tècnics municipals 
detallant: 

 
− Ingressos generals i gastos generals del Conservatori Professional de 

Música 
− Ingressos generals i gastos generals del Conservatori Professional de 

dansa. 
 

2. Que s'informe per part de la regidoria corresponent i els tècnics municipals detallant 
l'evolució de les matrícules, tant altes com baixes, des de l'any 2007 fins a l'actualitat, 
dels Conservatoris Professionals de Música i Dansa. 



 

 

Que s'emeta un informe pels tècnics municipals de  la quantia exacta de reducció de la 
subvenció al Conservatori Professional de Música i l'impacte econòmic sobre el 
pressupost del 2010. 

Exigir al Govern de la Generalitat Valenciana que faça marxa enrere en al reducció de 
subvenció al Conservatori Professional i a la Societat i a la Societat Musical i que, com a 
mínim, aplique les subvencions que venien sent habituals. 

Donar compte de tots els informes sol·licitats al Ple Municipal. 
Donar compte d'esta moció a l'equip directiu del Conservatori Professional de Música i 

Dansa i a la directiva de la Unió Musical de Riba-roja de Túria 
 
Sotmés a votació de la moció no prospere per majoria absoluta del nombre legal de membres de 
la Corporació i amb el vot en contra dels Srs/es, Silvestre, Moreno,  Ruiz, Rodríguez, Tarazona, 
CÓRCOLES, Folgado,  Argandoña del PP  i Sr. Alcalde i amb el vot el vot a favor  dels Srs/es, 
Raga,  López, Rosa, Hernández, Guerrer i Luján PSOE  i  la Sra Folgado d'EUPV-BLOC VERD 
ACORD.  

 
 
 

Sent un punt no inclòs en l'orde del dia i considerant el que establix l'art. 83 del 
ROFRJCL, se sotmet al Ple la declaració d'urgència. Sotmesa a votació, El Ple per 
unanimitat de tots els membres assistents que conformen la majoria absoluta del núm. 
legal de membres la  va acordar passant a continuació al fons de l'assumpte en els 
termes següents: 

 
MOCIÓ PP SOBRE EL FINANÇAMENT DELS CONSERVATORIS PROFESSIONALS 
DE MUSICA I DANSA DE RIBA-ROJA DEL TÚRIA. 
 

La resolució de 6 d'agost del 2010 de la Direcció General d'Ordenació i Centres Docents 
de la Conselleria d'Educació de la Generalitat Valenciana, resol la concessió d'ajudes 
econòmiques per a les corporacions locals que mantenen conservatoris de música de grau 
elemental o professional. Esta resolució va ser publicada el 18 d'agost del 2010. 

En ella es comprova que la quantitat assignada a totes les corporacions locals es reduïx 
de manera important. 

En estos moments en què vivim una situació de crisi greu, els ajuntaments estan sent 
perjudicats de manera notable, principalment perquè els ingressos del Govern d'Espanya a cada 
municipi s'han reduït de manera exagerada en estos dos últims anys. De la mateixa manera el 
finançament en totes les matèries a les comunitats Autònomes s'ha vist idiotesa igualment, i en 
especial a la Comunitat Valenciana. 

Tot açò motiva que El Govern de la G.V. no puga finançar o subvencionar en la mesura 
que estos últims 15 anys ho estava fent. D'esta manera ens trobem que en enguany 2010, la 
subvenció des de la Conselleria d'Educació a les corporacions locals per als conservatoris 
professionals de música haja hagut de reduir-se i això ens afecta este Ajuntament. 
 

El Ple per majoria absoluta del nombre legal de membres i amb el vot favorable dels 
Srs/es, Silvestre, Moreno,  Ruiz, Rodríguez, Tarazona, CÓRCOLES, Folgado,  Argandoña del PP  
i Sr. Alcalde  i amb el vot .EN CONTRA  dels Srs/es, Raga,  López, Rosa, Hernández, Guerrer i 
Luján PSOE  i  la Sra Folgado d'EUPV-BLOC VERD ACORD  va adoptar l'acord següent: 
 

1r. Sol·licitar al Govern central el finançament que ens correspon a tots els valencians, 
tant al Govern de la Generalitat com a tots els ajuntaments de la C.V. perquè d'esta manera el 



 

 

govern de la G.V. i els Ajuntaments puguen prestar els seus servicis sense perjudicar els/es 
ciutadans/es de la C.V. 
 

2n. Sol·licitar a la Conselleria d'educació la firma d'un Conveni de Finançament Parcial 
del Conservatori Professional de música indicant el limite màxim de places escolars que 
tindrien finançats. 
 

3r. Sol·licitar a la Conselleria d'Educació que elabore una línia de subvenció per al 
Conservatori de Dansa de Riba-roja, ja que és l'únic en la C.V., a part del de València. 
 

4t. Traslladar este acord al Govern d'Espanya i al Govern de la Generalitat Valenciana. 
 
 
10é PRECS I PREGUNTES 
 
 
 I NO HAVENT-HI MES ASSUMPTES QUE TRACTAR PEL SR PRESIDENT S'ALÇA LA 
SESSIÓ SENT LES 23,30 HORES DEL QUE JO EL SECRETARI CERTIFIQUE. 

 
 
 


